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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére Érkezelt :
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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l

szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrho z

„Fűre lépni tilos? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az Ön felcsúti házának szomszédságában megépített Pancho Arénában a nyári U19-e s

Európa-bajnokság óta nem játszottak utánpótlás-mérkőzést. Egy internetes oldal ,

a mifocink.hu megpróbált utánajárni a dolognak és kérdéseket küldött a klubnak, ahonnan

meglepő válaszokat kaptak .

Arra a kérdésre, hogy az Eb óta mikor játszhattak a klub utánpótláscsapatai a stadionban az a

válasz érkezett, hogy „a Pancho Arénában pályára lépni érdem”, amiért az akadémistáknak

meg kell küzdeniük .

Arra a felvetésre, hogy mikor rendeztek utoljára bármilyen utánpótlás-mérkőzést a Puskás -

Suzuki Kupa és a korosztályos Eb óta az volt a felelet, hogy a felcsútia k

pályarendszere „kiváló” és minden csapat a lehető legjobb körülmények között készülhet é s

játszhat .

Adódott a kérdés, miszerint a Felcsúton nemrégiben rendezett magyar-brit országgyűlési

összecsapás — miközben az U18-as válogatott Telkiben játszotta mérkőzéseit — mely

korosztályba tartozik, amire az a válasz érkezett, hogy a Pancho Aréna „paza r
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adottságokkal" rendelkezik és ezért számos, akár focin túli esemény is helyet kap a közel 4

milliárdért felépített stadionban .

Az igazság az, hogy a nyári, korosztályos Európa-bajnokság óta egyetlen korosztályo s

mérkőzést sem rendeztek az utánpótlásnak épített stadionban .

Mindezek miatt kérdezem :

• Ön, mint a Puskás Ferenc Labdarúgó Akadémia alapítója, mit szól mindehhez ?

• Ön szerint nem visszás az, hogy közpénzb ől épült intézményben, ahol külön
célként van megjelölve az utánpótlás nevelése, éppen azokat nem engedik be,
akinek építették a stadiont, hogy éppen arra a célra nem használják, amir e
felépítették ezt a létesítményt?

• Mi az oka annak, hogy a Puskás Akadémia, amely mint írták „min d

szerkezetileg, mind infrastruktúrálisan is az utánpótlásért van”, négy hónapj a

nem engedi pályára az akadémia növendékeit ?

Megtisztelő válaszát köszönöm !

Budapest, 2014 . november 3 .

góné Borbély Ild i

országgyűlési képv

(MSZP)
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